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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 4 februarie 2025, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, din data de 4 februarie 2025, convocată
prin Dispoziţia nr. 73/2025

La şedinţă participă dl Primar, Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana
Ghioc, dl Secretar general Adrian Negoe, fiind prezenţi şefii compartimentelor de
specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali, în funcție (absentează dl. consilier local
Dura Nicolae Viorel).

Ședința se desfășoară online, prin intermediul platformei “ZOOM”.
DL SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:

- Supun la vot procesul-verbal al ședinței din data de 23 ianuarie 2025:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? - 1 vot ( dna consilier Niță Dorina)
- Abţineri? - 0

DNA CONSILIER NIȚĂ:
Vă rog, în procesul verbal să se regăsească tot ce discutăm, că eu dacă zic ceva

primarului că nu-i ok vreau să apară lucrul acesta în procesul verbal. Am zis vis-a vis de
faptul că am cerut atunci să se meargă în control că nu există autorizație pentru
cașcarabeta aia făcută de Ciszer și au răspuns că ,,da, știu că există situațiile astea “ dar în
procesul verbal nu se amintește nimic de treaba asta.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Supun la vot ordinea de zi a ședinței:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 558/2024 privind aprobarea asocierii
Municipiului Petroșani, cu municipiul Vulcan, municipiul Lupeni, orașul Petrila, orașul
Aninoasa, orașul Uricani și cu Asociația Comitetului de Inițiativă Valea Jiului, ca membru
fondator în vederea constituirii asociației “ORGANIZAȚIA DE MANAGEMENT AL
DESTINAȚIEI VALEA JIULUI”.

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru buget: avizează favorabil
- Comisia juridică :
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU LUCHIANA:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?

DNA CONSILIER STRĂUȚ:
Am observat că s-a modificat contribuția U.A.T.-urilor la constituirea fondului inițial al
organizației de la 1 leu la 0,25 bani/locuitor la data de 1 ianuarie 2024 și în legătură cu
acest fapt aș vrea să subliniez că avem desemnat reprezentantul municipiului Petroșani în
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organizația de management, pe dl. Primar și că, în consecință, consider că cetățenii
municipiului Petroșani, dar, în general, cetățenii U.A.T.-urilor din Valea Jiului au dreptul să
fie informați cu privire la îndeplinirea obiectivelor organizației, asta și ca un răspuns firesc
la transparența decizională chiar dacă ea nu este specificată în statut dar consider că atâta
vreme cât sunt implicate fonduri publice ar trebui să avem un răspuns și în direcția
aceasta.

DL. CONSILIER RĂDESCU :
Susțin ce spune colega mea, sunt total de acord și chiar vreau să reclam aceste lucruri,
mi se pare ciudat ca U.A.T.-urile să se asocieze în această organizație pentru dezvoltarea
turismului iar tot creditul să fie acordat unui privat indiferent cine este acela, indiferent de
câtă popularitate se bucură, indiferent de cât ai investit sau nu ai investit în turism, nu o să
fac acum un profil de specialitate al d-lui Părău dar este cel puțin anormal ca toate creditele,
inclusiv cele financiare și cele decizionale să fie încredințate unui privat. Mai mult decât
atât, povestea aceasta începe să miroase a povestea Salvital, pentru cine nu cunoaște , o
să povestesc puțin. Această asociație Salvital înființată sub egida lui Laurențiu Nistor nu
face altceva decât sub pretextul că acordă consultanță medicală, primară, în opinia mea,
de către paramedici, nu de medici specialiști, doar pentru a verifica glicemii, tensiuni și așa
mai departe, se storc bani de la bugetul de stat și o spun cu toată responsabilitatea, prin
aceste U.A.T.-uri fix prin această suveică acordăm câte un leu, doi lei pe cap de locuitor
din bugetul local pentru susținerea acestor lucruri. Cu alte cuvinte, pe aceeași schemă se
vor scoate bani din bugetul local pentru a finanța o organizație care este condusă de niște
privați. Nu pot să le acord girul, nu pot sa le acord încrederea mea unor oameni care, mai
ales în această lipsă de transparență a deciziilor, vor încerca cu bani proprii foarte puțini
dar în schimb cu bani de la bugetul local inclusiv cu fonduri primite prin programele de
finanțare, practic UAT-urile sa obtină acesti bani si sa predea aceste sume, fonduri
financiare, către niște privați pentru a fi administrate. Mă opun și mă voi opune de acum
încolo cu privire la aceste aspecte, consider că este o lipsă de transparență și mai mult
decât atât este un act improbabil din perspectiva comunicării UAT-zonă privată. Mulțumesc

DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA :
Doamna președintă , am avut un proiect, un proiect care la data la care l-am votat , am zis
că facem turism cu această organizație ce nu am făcut în ultimii treizeci de ani . Din
moment ce toti membrii fondatori, primăriile din Valea Jiului au fost de acord cu acea
contributie inițială, de un leu, venim acum cu solicitarea Comitetului de Inițiativă Valea
Jiului care simte o presiune uriașă, să solicităm reducerea contribuției. Stau și mă întreb
dacă această reducere a contributiei nu va constitui la final de an sau de câte ori vom cere
raport cu privire la activitatea organizației, dacă nu va constitui o scuză pentru ce nu s-a
implementat pe temeiul că nu am avut suficiente fonduri. Acesta este motivul pentru care
AUR Petroșani se opune acestei scăderi a contributiei și dacă există schimbări legislative,
acestea doar au scazut pragul. Ori acea contribuție de un leu per locuitor nu era greu de
suportat, de ce acest Comitet de Inițiativa simte o presiune atât de mare? Nu sunt de
acord , vrem să facem treabă sau nu vrem să facem treabă în turism. Acesta este motivul
pentru care ne opunem.
DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Vreau să fac o precizare, această reducere a contributiei autoritatilor vine ca modificare
legislativă, iar banii pe care acest OMD o sa reuseasca sa ii atraga prin proiecte, practic
aceia vor fi baza reală pentru promovare și ceea ce va trebui să facă acest OMD, nu
neaparat contribuția pe care o au autoritățile publice locale.
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA :
Această modificare legislativă nu este imperativă, vine și scade pragul, această poziție a
acestui Comitet de Inițiativă este că are un cuvânt foarte mare de spus unde sunt ca
membrii fondatori atâtea primării din Valea Jiului. Vine un astfel de comitet invocând
presiunea, solicită o modificare și noi...
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DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu e nicio presiune, s-a modificat legea, noi respectăm legea prin diminuarea acestei
sume.
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA :
Deci reducerea acestei sume, vă citez din adresa lor “reducerea cuantumului bugetului
inițial al organizației urmărește reducerea presiunii financiare asupra bugetelor membrilor
fondatori”
DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Haideți să vedem că acest OMD o sa-și facă treaba și dacă va fi nevoie de o suplimentare,
o să o ceară. La momentul acesta eu cred că este corect așa.
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA :
Nu este corect așa pentru că noi am votat deja în condiții de legalitate. Modificarea
legislativă îți permite un prag mai coborât nu înseamnă că eu trebuie să vin și să accesez
acel prag pentru că este permisiv, nu este imperativ, asta vă spuneam. Deci noi trebuie să
ne orientăm, dacă mai e nevoie de suplimentare, ne mai întâlnim încă o dată.
DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Haideți să pornim exact cum s-a făcut propunerea, cei de la OMD vor accesa bani
europeni pentru această promovare pentru că de acolo trebuie să vină până la urmă
sumele cele mai mari. Este implicat și mediul de afaceri așa cum este implicat și în ADTI
Valea Jiului. Deci, eu, vă mai fac o precizare , mi-am dat demisia a doua zi din acea funcție
de vicepreședinte pentru că nu vreau să fie vreo interpretare legată de poziția mea sau de
conflict de interese, și eu și primarul Resmeriță. Deci, haideți să pornească sub forma
aceasta și o să vedem ulterior ce se va întâmpla, dar ei asta va trebui să facă, să acceseze
fonduri pe anumite proiecte.
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA :
Și noi nu mai avem, dacă v-ați dat demisia, niciun reprezentant ?
DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Va fi un angajat al primăriei.
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA :
Vom dori un raport pentru fiecare mișcare pe care o face această asociație. Dorim să
cunoaștem cum se muncește, ce se accesează, care este programul, care este
perspectiva și în ce etapă ne aflăm. Deci, vom cere chiar grafice de eșalonare a tuturor
proiectelor. Nu vreau să văd situația în care demarăm ceva și ne oprim. De data asta chiar
vom fi foarte atenți și vom urmări cu strictețe ce se întâmplă în această asociație.
DNA CONSILIER STRĂUȚ DELIA:
Da, e adevărat ce spune doamna Iosip, nu este imperativă scăderea contribuției, punctul
meu de vedere este că nu are prea mare importanță acest fapt. Aș acorda mult mai multă
importanță faptului că în deliberarea asupra proiectelor hotărârilor, membrii fondatori au
cumul de 100 de puncte proportional cu contribuția. Ce pot observa este că dacă inițial
contribuția asociației este de 75.000 dintr-un total de 190000 acum este de 25000 din
55000 în așa fel încât punctajul voturilor este 50% la asociație și 50% la restul UAT-urilor.
Zic eu că este o disproporție care nu avantajează în nici un fel UAT-urile. UAT-urile
indiferent ce părere au, nu se pot împotrivii hotărârilor reprezentanților asociației.
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Aș vrea să întreb pe domnul primar care este legea respectivă pentru că dânsul a făcut
referire la o lege, zice că s-a schimbat legislația și ăsta ar fi motivul pentru care noi trebuie
să aprobăm acum acea contribuție redusă. Care este legislația și să întreb dacă încă o
dată la fel ca în cazul majorării impozitelor și taxelor, noi, consiliul local, trebuie să aprobăm
legea. Dacă este o lege în acest sens, ea se aplică.
DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Este o lege de constituire a acestor OMD-uri, care rămâne la latitudinea autorităților locale
și a mediului de afaceri, legea nu te obligă să înființezi aceste OMD-uri, există lege care îți
oferă această posibilitate și îl rog pe domnul secretar general să vă spună exact despre ce
este vorba.
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DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Eu știu asta, UAT-urile au dreptul prin lege să se asocieze în asociații de dezvoltare
intercomunitară, indiferent cum le denumim.
DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Dar, nu ne obligă să ne asociem, avem această posibilitate.
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Problema mea era de ce această asociere a UAT-urilor din Valea Jiului trebuie sa
numească lider de asociere un privat și de ce un privat sau niște privați în Consiliul
Director, am vazut acolo format din trei persoane private, care, mă rog, nu știu ce au
facut în turism. Nu o sa dezbat aici calitatea lor de antreprenori dar, mie mi se pare
absolut anormal ca niște privați să dispună, să hotărască bugete locale, care indiferent
daca se formează din impozite, taxe, și așa mai departe sau se constituie din sume și
subvenții, finanțări din proiecte cu finanțare europeană. Asta eu nu înțeleg și nu pot fi de
acord cu acest mod de a pune problema. Mai mult decât atât, un reprezentant din cadrul
primăriei care să reprezinte UAT Petrosani ar trebui desemnat printr-o hotărâre de
consiliu local,nu prin altă dispoziție.
DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Aceste organizații de management al turismului s-au constituit în baza Ordonanței
Guvernului nr.58/1998, este o ordonanță mai veche îmbunătățită recent, iar această
modificare a patrimoniului inițial a condus la elaborarea acestui proiect de hotărâre. Este
vorba de Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.150/2024 care s-a publicat în 19
decembrie 2024, după ce d-voastră ați aprobat asocierea inițială. Sigur că este o
propunere de reducere a contribuției pentru că s-a scăzut pragul bugetului inițial de la
30.000 la 10.000 și atunci e propunerea acestei organizații.
DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Eu nu am o problemă cu diminuarea acestei sume sau majorarea ei , am o problemă cu
asocierea și aici chiar vă rog să-mi răspundeți din perspectiva juridică dacă noi, ca UAT
avem posibilitatea legală de a ne asocia cu privați. Aceste Agenții de Dezvoltare
Intercomunitară se referă doar la UAT-uri . Dacă d-voastră aveți acoperire legală cu acest
tip de asociere în care UAT-urile din Valea Jiului se asociaza cu privati și le este
încredințată gestionarea unor fonduri publice, atunci eu zic sarutmâna, mulțumesc, am
înțeles despre ce e vorba. Eu nu le știu pe toate, dacă d-voastră considerați că e legal...
DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Păi este legal, pentru că Ordonanța aceasta, nr.58/1998, chiar prevede că în aceste
organizații să nu fie doar UAT-urile, se scrie acolo despre reprezentanți ai mediului de
afaceri.

DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
În ADI APA sunt și privați?

DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
În asociațiile de dezvoltare intercomunitară intră doar UAT-uri municipale, orășenești sau
chiar județene. Nu intră mediul de afaceri în ADI-uri.

DL. CONSILIER RĂDESCU COSMIN:
Spuneți-mi vă rog care este Ordonanța?

DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
Este vorba de Ordonanța nr.58/1998.

DNA CONSILIER STRĂUȚ:
Am citit și eu, este modificată în luna decembrie 2024
DL. SECRETAR GENERAL ADRIAN NEGOE:
S-a aprobat după ce d-voastră ați aprobat asocierea.



5

Dl. CONSILIER BUTULESCU:
Nu vreau să tulbur atmosfera dar cred că sunt dator cu un răspuns d-lui coleg Rădescu.
Am numărat, de 12 ori a folosit cuvântul ,,privat,, într-un sens care mă decepționează.
Suntem într-o perioadă în care de fapt de 35 de ani încurajăm mediul privat, încurajăm
privatizarea și încercăm să scăpăm de acea dominație a sistemului de stat într-o formă sau
alta. Deci, ideea de a dezvolta turismul , bineînțeles că se pune mare accent pe capitalul
privat fără a exclude din această ecuație administrațiile publice dar nu putem să fim noi
forța dominantă, se reprezintă interesele întregii populații, acolo se gestionează banii
acelor oameni, ei investesc. Dacă el, Părău, văd că se merge pe exemple concrete, vrea
să facă un telescaun acolo să zicem , cu privații lui, cum s-a și făcut de altfel, nu pot eu
primărie să le spun că eu sunt moț, să pun condiții, eu sunt ales democratic, sunt parte în
această structură, deci îmi exprim punctul de vedere dar nu pot să dețin majoritatea
controlului financiar câtă vreme nu sunt banii mei acolo, decât o parte, infimă. Acuma
spuneți că nu e imperativă, putem să și majorăm dacă vrem treaba asta, dar pe mine asta
mă surprinde, e foarte puțin liberal punctul d-voastră de vedere, această pornire penibilă
împotriva mediului privat. Am văzut , aproape la fiecare intervenție a d-voastră sunteți
supărați că facem Târgul de Crăciun, că de ce privații sunt acolo, uitați că suntem în anul
2025? De 25 de ani facem eforturi mari pentru a da un impuls mediului privat, aici e viitorul.
Nu noi vom controla lucrurile acestea, s-a încercat asta din 1947 până în 1989, noi, statul,
face tot iar privații sunt bișnițari. Asta este direcția generală de dezvoltare a societății.
DNA CONSILIER STRĂUȚ:
Aici nu e vorba de hegemonia statului asupra unor fonduri private, este vorba de faptul că
această organizație își propune să acceseze fonduri rambursabile sau nerambursabile mai
ales, care sunt din impozitele și taxele platite de cetățenii țării și asupra cărora avem și noi
dreptul să spunem un punct de vedere dar atâta vreme cât o asociație este mai puternică
decât 6 UAT-uri e un dezechilibru
DL CONSILIER EDELHAUSER:
Aș vrea să susțin poziția colegei din partea Partidului Național Liberal și dl. Butulescu
trebuie să înțeleagă un lucru foarte important așa cum a spus și d-na Străuț, e vorba de
fonduri europene în special, acesta este scopul. Relativ la management public și privat am
activat în ambele domenii. Pot să vă garantez că întotdeauna toate pozițiile mele, inclusiv
publice, inclusiv cadru academic au fost ca există o mare diferență între management
public și management privat. Este o poziție liberală în care vă garantez că și dl. Rădescu și
d-na Străuț sunt de aceeași părere dar managementul public are mari lacune și
managementul privat este cel care poate să rezolve problemele. În acest caz, vorbim de
fonduri europene pentru a rezolva o problemă majoră a comunității noastre. Cred că se
află într-o confuzie dl. Butulescu, eu cred că nu a înțeles ce a vrut să susțină dl. Rădescu.
Mulțumesc
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Și eu vă mulțumesc și vă rog , dacă ne susținem părerea, să nu facem aprecieri la adresa
unui coleg că nu este din punctul meu de vedere ok.
DL CONSILIER EDELHAUSER:
Eu am vrut să fac o precizare, poate dl. Rădescu nu a fost bine înțeles. E poziție liberală,
în sensul ăsta. Asta a fost abordarea d-lui Butulescu, că noi, cei de la Partidul Național
Liberal avem altă poziție decât cea liberală.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Daca mai sunt intervenții
DL. CONSILIER RĂDESCU:
Sigur ca am si eu dreptul la replică și vă rog să mi-l acordați, cu tot respectul.
Îmi pare rău că este al doilea atac pe care dl. Butulescu îl face la persoana mea. Și
celălalt atac a fost într-o ședință extraordinară, nu am vrut să intervin atunci pentru că mi
s-a părut inoportun și n-am avut motive să-i dau replici, probabil dl. Butulescu mânat fiind
de pornirile liberale care au mai puțin de un an, înainte de a trece la PSD, pornirile liberale
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care l-au condus pe dânsul în activitatea politică, mânat fiind de influențe din zona
conducerii primăriei pentru a mă potoli și pe mine, o să fac referire la activitatea mea.
Domnule Butulescu, să știți că în ședința trecută când m-ați numit actor și că nu mă pricep ,
fără să fiu lipsit de modestie vreau să vă spun că am condus timp de aproape 5 ani de zile
o instituție, Teatrul din Petroșani și știți foarte bine, o instituție cu 65 de angajați. Am habar
despre cum se formează un buget, despre cum se susține un buget, am avut 12 misiuni de
audit din partea pesediștilor de la Consiliul Județean Hunedoara, drept pentru care
credeți-mă că sunt suficient de pregătit și în a înțelege mecanismele financiar-contabile
care stau la baza unei instituții, sigur, nu de dimensiunile primăriei Petroșani dar știu să
citesc un buget, înțeleg ce înseamnă alocare bugetară, deficit, excedent, și așa mai
departe, câteva din terminologiile de bază. În povestea asta v-aș ruga să vă opriți cu
referirile la persoana mea , sunt în Consiliul Local pentru că oamenii m-au votat, am dreptul
la opinie și la părere, dumneavoastră aveți, la fel, dreptul la opinie, și vă rog în modul cel
mai solemn să terminați cu atacurile la persoana mea. Dacă aveți obiecții legate de
proiectele de hotărâre , vi le susțineți așa cum considerați d-voastră, dar vă rog încă o data
solemn să renunțați la aceste atacuri la persoana mea. Eu nu știu cât vă pricepeți
d-voastră, nu o să-mi permit niciodată să-mi dau cu părerea vis-a vis de cunoștințele
d-voastră politice, administrative, financiare, manageriale, antreprenoriale ș.a.m.d. . Din
respect pentru artă și cultură nu o să vă fac o caracterizare nici din această perspectivă,
și atunci în ideea în care, noi, suntem aici pentru a ne spune niște opinii care rezidă din
activitatea noastră , energia noastră, cultura noastră politică, profesională, administrativă
ș.a.m.d., v-aș ruga încă o dată și pentru ultima oară să renunțați la aceste atacuri. Vă
mulțumesc frumos!
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Și eu vă mulțumesc.
Să încetăm a ne mai ataca personal că nu de aceea ne întrunim, ne întrunim pentru
binele locuitorilor, nicidecum să ne jignim sau să ne dăm cu părerea unul față de pregătirea
celuilalt.
Dacă mai sunt intervenții pe marginea proiectului?
DL. CAȚAN CRISTIAN:
Aș vrea să-i spun dlui Valeriu Butulescu, că-l văd supărat pentru că nu s-a organizat
Târgul de Crăciun la Petroșani, că proiectul cu pricina a fost adoptat de către Consiliul
Local, deci, a trecut. Faptul că nu s-a organizat Târgul de Crăciun a fost strict decizia lui
Ionuț Drăgotesc, a firmei Concept Mioritic și a celor din primărie care se ocupau de Târgul
de Crăciun. Mulțumesc!
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Dacă mai sunt alte discuții
DNA CONSILIER IOSIP GABRIELA:
O precizare, vă rog . Este a doua oară când domnul coleg Butulescu face referire la acele
comentarii ale noastre, când s-a luat în discuție aprobarea proiectului privind închirierea
spațiului public pentru comercianți, acea hotărâre a fost aprobată și vă întrebăm pe
d-voastră de ce n-ați mers mai departe? Asta este întrebarea mea, pentru că, vedeți
d-voastră în discuțiile de atunci de când s-a supus proiectul votării, foarte multe persoane
au avut în mod concret ce să obiecteze și au făcut referire strict la anumite anomalii în
ceea ce privește inexistența unor contracte încheiate, sume luate pe sub masă ș.a.m.d.
Noi eram pregătiți, asta vreau să-l anunț pe dl. Butulescu, să mergem mai departe și să
cerem verificarea acelor proceduri pentru că nu erau ortodoxe. Sper să fie ultima dată când
s-a auzit despre această poziție a noastră , până la urmă se comentează faptul că noi am
avut o poziție, tot așa d-voastră, consilierii majoritari a-ți votat acea hotărâre, de ce n-ați
mers mai departe, este întrebarea mea?

DL. CONSILIER BUTULESCU:
Doamna președinte, o singură frază.
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Văd că dau note ultimative, să fie ultima dată ...Discutăm principial niște lucruri, sau
ascultăm monologurile unora și ceilalți, tăcem și votăm. Deci, ideea este, dacă discutăm cu
adevărat și ne interesează această diversitate a punctelor de vedere, trebuie să lăsăm
discuțiile libere, deci nu se merge că e atac la persoană, dacă eu nu sunt se acord cu
anumită poziție a dlui Rădescu, este atac la persoană? Până unde se merge cu absurdul.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă mai sunt discuții, dar vă rog doar pe marginea proiectului, dacă nu, supun la vot

proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

DL. CONSILIER RĂDESCU:
Doamna Burduf, dacă-mi permiteți o sugestie, faceți apelul nominal pentru că nu o să mai
știm cine voteaza ,,pentru,, ,,împotrivă,, sau cine se abține.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:

- Cine este pentru? - 11 voturi ( Balea Tomescu Luchiana, Burduf Margareta,
Butulescu Valeriu, Ene Ileana, Ghioc Mariana, Gîrjob Elena, Gerschner Francisc, Lăutaru
Vlad, Niță Dorina, Rad Marius, Sink Bogdan)
- Împotrivă? -7 voturi ( Cațan Cristian, Edelhauser Eduard, Iosip
Gabriela, Macavei Viorica, Rădescu Cosmin, Străuț Carmen, Vălvăresc Ioan)
- Abţineri? - 0

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.10 /2025

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2. Proiect de hotărâre privind stabilirea chiriei aferentă locuințelor pentru tineri destinate
închirierii, realizate de Agenția Națională pentru Locuințe în municipiul Petroșani, situate
în str. Aviatorilor, bl.15 A.

- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia pentru buget: avizează favorabil
- Comisia juridică :
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU LUCHIANA:
- Aviz favorabil

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă sunt discuţii, amendamente, propuneri?

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? - 0
- Abţineri? - 0

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 11/2025.

DNA CONSILIER MACAVEI:
Doamna președinte, am o solicitare, cerusem din decembrie un raport al Poliției Locale

cu amenzile încasate, s-a recepționat greșit că amenzile date în ultimii doi ani. Eu am zis
încasate de către primăria Petroșani și nu țin neaparat ca Poliția Locală să fie prezentă la
ședință, am nevoie doar de raportul ăsta. Dar dacă ei spun că au înțeles că trebuie
amenzile pe ultimii doi ani de zile, să fie așa, amenzile date și amenzile încasate de
primăria Petroșani, vă rog mult, am solicitat în decembrie.
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DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Înțeleg că a-ți primit astăzi răspunsul.

DNA CONSILIER MACAVEI:
Nu, n-am primit niciun răspuns , nu știu de ce e așa o problemă, pentru că ei trebuie să

aibă o situație clară în fiecare lună.
DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
Cu siguranță o au, dacă poate cineva să-i pună la dispoziție doamnei consilier.

DNA CONSILIER MACAVEI:
Trebuie să fac solicitare în scris?
DL. PRIMAR FLORIN TIBERIU IACOB-RIDZI:
Doamna consilier, cu siguranță veți primi acest raport la ședința ordinară sau mai repede
personal. Eu din câte știu, astăzi raportul este gata.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,
din data de 4 februarie 2025.

Petroşani, 4 februarie 2025

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, CONTRASEMNEAZĂ,
BURDUF MARGARETA SECRETAR GENERAL

ADRIAN NEGOE
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